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Zápis ze zasedání Akademického senátu FLD ČZU v Praze 
 
Datum jednání:  7.3.2025 
Čas zahájení:  14:00 
Místo konání:  zasedací místnost L 125 
 

Přítomni:  
Za akademický senát: doc. Ing. Oto Nakládal Ph.D.; doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D.; Ing. 
Roman Modlinger, Ph.D.; Ing. Miloš Ježek Ph.D.; doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D.; Ing. Bc. Petra 
Palátová, Ph.D.; Ing. Václav Bažant, Ph.D.; Ing. Kryštof Kubista; Bc. Klára Lipavská; Bc. Josef 
Michna. 
 
Omluveni: 

doc. Ing. Peter Surový, PhD.; Bc. Benjamín Petržela 
 

Hosté: 

prof. Ing. Róbert Marušák, PhD.; Ing. et Ing. Markéta Kalábová, Ph.D.; Ing. Radek Rinn, Ph.D.; 
Ing. František Stehlík. 
 
Program jednání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání 
2. Plnění Ročního plánu realizace Strategického záměru vzdělávací, tvůrčí a další činnosti 

– 2024 
3. Roční plán realizace Strategického záměru vzdělávací, tvůrčí a další činnosti – 2025 
4. Návrh na odvolání a jmenování člena Vědecké rady FLD 
5. Záměr akreditace studijního programu FLD – Suistanable Forestry and Natural 

Resource Management 
6. Různé 

 
Na úvod předseda AS přivítal nové členy AS FLD Ing. Kubisu; Bc. Lipavskou a Ing. Bažanta. 
Zároveň poděkoval Ing. Dvořákovi, Ing. Hüttnerové a Ing. Leinerovi, kteří činnost v senátu 
ukončili z důvodu ukončení studia a důvodu ukončení pracovního poměru na FLD. 
 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání 

Doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. vyzval přítomné senátory, aby se vyjádřili k posledním 3 
zápisům. Jednomu zápisu z řádného zasedání, jednoho zápisu z hlasování formou per rollam a 
k zápisu ze setkání AO FLD: 
 
Hlasování: 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 

Výsledek hlasování: Zápisy byly schváleny. 

 
 

2. Plnění Ročního plánu realizace Strategického záměru vzdělávací, tvůrčí a další 

činnosti – 2024 

Pan proděkan Rinn materiál podrobně představil. V Následné diskusi padly dotazy 
k důvodům konání workshopů ohledně kvality BP a DP prací. Bylo vysvětleno, že fakulta chce 
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uchovat vysoký standard závěrečných prací, případně jej zlepšit. Padl dotaz na AI školení. 
Školení probíhají a každá katedra má nyní licenci na nejvyšší verzi chatu GPT. Dotaz ohledně 
strategie na zachování BP a DP u SZZ. FLD chce závěrečné práce zachovat. 
 
Hlasování: 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování: Plnění Ročního plánu bylo schváleno. 

 
 

3. Roční plán realizace Strategického záměru vzdělávací, tvůrčí a další činnosti – 

2025 

Pan proděkan Rinn materiál opět podrobně představil. Materiál bez dotazů. 
 
Hlasování: 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování: Ročního plán na rok 2025 byl schválen. 

 
 

4. Návrh na odvolání a jmenování člena Vědecké rady FLD 

Člen k odvolání: prof. Ing. Marek Fabrika, PhD., nový člen: doc. Mgr. Ing. Rastislav Šulek, 
PhD. Pan děkan vysvětlil důvody změny ve VR. Dlouhodobým zástupcem Lesnícke fakulty 
Technické univerzity Zvolen ve Vědecké radě FLD je vždy děkan fakulty a návrh na odvolání 
prof. Ing. Marka Fabriky, PhD. vychází z uvedené změny na pozici děkana. Účin 
 
Hlasování: 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování: Změna ve VR byla schválena s účinností od 1.4.2025. 

 
 

5. Záměr akreditace studijního programu FLD – Suistanable Forestry and Natural 

Resource Management 

 
Paní proděkanka Kalábová představila záměr akreditace. Padl dotaz ohledně navýšení 

mobilit s ohledem na plánované zahraniční pobyty v rámci studijního programu. 
 
Hlasování: 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování: Záměr akreditace byl schválen. 
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6. Různé 

a.  V rámci různého předseda AS požádal přítomné o zařazení dalšího bodu 
programu: Schválení členů disciplinární komise. 

 
Hlasování: 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování: Bod „Schválení členů disciplinární komise“ byl zařazen do 

programu. 

 
Paní proděkanka představila složení návrhu disciplinární komise (doc. Ing. Jan Kašpar, 
Ph.D., doc. Ing. Karolina Resnerová, Ph.D., doc. Ing. Aleš Zeidler, Ph.D., Ing. Benjamín 
Petržela, Bc. Kateřina Matoušová a Bc. Robert Sladký). AS neměl připomínky. 
 
Hlasování: 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování: Složení disciplinární komise bylo schváleno. 

 

 

b. Projednání vyjádření studentky k situaci k rozvrhům u studenů 1. ročníku SP N-
NLI. 

Předseda AS materiál senátorům zaslal s týdenním předstihem, jako podklad 
k projednání. Sumarizoval důležité body vyjádření. Vysvětli, že po konzultaci s panem 
děkanem a Ing. Stehlíkem je rozvrh navržen tak, aby maximalizoval volné dny studentům a 
páteční výuku není možné vzhledem s možnostem pedagogů a učeben při zachování volných 
dnů vylepšit. K bodu byl přizván Ing. Stehlík, který je zodpovědný za tvorbu rozvrhů. V diskuzi 
potvrdil slova předsedy AS, stejně tak děkan FLD. Bc. Lipavská, jakožto zástupkyně studentské 
komory AS osvětlila situaci z pohledu studentů, doc. Nakládal z pohledu zaměstnanců. Na 
základě následné diskuze pan děkan slíbil, že nechá provést průzkum mezi studenty s cílem 
zjistit, jaká část studentů preferuje rozvrh hodin přes celý týden s nižší zátěží v jednotlivých 
dnech oproti rozvrhu naplánovaném do menšího počtu dní ale s vyšší zátěží v jednotlivých 
dnech. 

 

 

c. Ing. Bažant měl dotaz ohledně strategie mezifakultní výuky. Děkan fakulty 
vysvětlil problematiku z pohledu FLD a pohledu ostatních fakult. Byla 
vysvětlena problematika STAT bodů. 

 

Zapsal: 
Doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. 
 
 

Doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. 
předseda AS FLD 


